

မည်သည့်အချင်းအရာများက ယေရှုကိုထူးခြားမွန်မြတ်စေပါသနည်း။ (What makes Jesus so special?)

ခရစ်စမတ်တွင် ဆင်ခြင်တွေးတောရမည့်အရာ။

ကျွန်ုပ်တို့အများစုသိထားသကဲ့သို့ပင် ယေရှုကို တိရစ္ဆာန်ထားရာ(မြင်းစောင်း)နေရာတွင် ဖွားမြင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်(လုကာ ၂:၁-၇)။ ဂုဏ်သိမ်ငယ်စွာ၊ ဆင်းရဲစွာကြီးပြင်းလာခဲ့ပါသည်။ ယေရှုတို့တစ်မျိုးသားလုံး (ဂျူးလူမျိုး)၏ပိုက်နက်မြေကိုလည်း ရက်စက်ကြမ်းတမ်းစွာအုပ်ချုပ်တတ်သော ရောမတို့က သိမ်းယူအုပ်ချုပ်ထားသောအချိန်ဖြစ်သည်။ ရောမအစိုးရ၏အလိုကျအုပ်ချုပ်နေသော ဘုရင်ဟေရုဒ်၏ မနာလိုမှုကြောင့် ၂နှစ်အောက်ကလေးငယ်များ အသတ်ခံရသည့်အချိန်တွင်လည်း ယေရှုအသက်ဘေးမှလွတ်မြောက်ရန်အတွက် အီဂျစ်ပြည်သို့ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်ခဲ့ရသည်။(မသဲ ၂:၁၆-၂၀) ဤသို့ဆင်းရဲသိမ်ငယ်၍ မထင်မရှားဖြစ်ခဲ့သော ဂျူးကောင်ကလေးသည် ကမ္ဘာလောက၏ကယ်တင်ရှင်ဖြစ်လာပြီး သူ့ကိုယုံကြည်သော သူတို့သည် ထာဝရကယ်တင်ခြင်းခံရမည်ဖြစ်သောကြောင့် ထိုကယ်တင်ရှင်၏မွေးနေ့ကို ကျွန်ုပ်တို့ ခရစ်စမတ်ကာလတွင်ကျင်းပရခြင်းဖြစ်သည်။

ထိုပြည်မှာသိုးထိန်းတို့သည် ညအခါတောအရပ်၌တည်းခိုလျက်၊ မိမိသိုးစုကိုစောင့်နေကြသည်ဖြစ်၍ ထာဝရဘုရား၏ကောင်းကင်တမန်သည် သူတို့အနားမှာပေါ်လာ၍ ပတ်ဝန်းကျင်၌ ထာဝရဘုရား၏ဘုန်းတော်ထွန်းတောက်သဖြင့် သူတို့သည် အလွန်ကြောက်ရွံ့ခြင်းသို့ရောက်ကြ၏။ ကောင်းကင်တမန်ကလည်း ကြောက်ရွံ့ခြင်းမရှိကြနှင့်။ လူအပေါင်းတို့သည် အလွန်ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာစရာသတင်းကို ငါသည်သင်တို့အား ကြားပြောရ၏။ ယနေ့တွင်ဒါဝိတ်မြို့၌ သခင်ခရစ်တော်တည်းဟူသော ကယ်တင်သောအရှင်သည် သင်တို့အဖို့ အလို့ငှါ ဖွားမြင်ခြင်းကိုခံတော်မူပြီ။ သင်တို့သည်အဘယ်နမိတ်ဖြင့်သိရမည်နည်းဟူမူကား သူငယ်သည် အဝတ်နှင့်ပတ်ရစ်၍နွားစာခွက်၌သိပ်ထားလျက်ရှိသည်ကိုတွေ့ကြလိမ့်မည်ဟုဆိုပြီးလျှင်... (လုကာ ၂:၈-၁၂)

ယေရှု၏ဘဝဇာတ်ကြောင်းသည် အံ့ဖွယ်အပြောင်းအလဲဖြစ်ခဲ့သည်။ စာရေးဆရာ Fulton Oursler က “ပြောကြားသမျှ ဘဝဇာတ်ကြောင်းအားလုံးတွင် ယေရှု၏ဘဝဇာတ်ကြောင်းသည် အကြီးကျယ်ဆုံးဖြစ်သည်” ဟုပြောခဲ့သည်။” ယေရှု၏ ဆင်းရဲနံ့ချာခြင်းမှာ ကံဆိုးခြင်းကြောင့်မဟုတ်သလို၊ သေခြင်းမှရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းမှာ လည်း ကံကောင်း၍မဟုတ်ပါ။ ယေရှုဖွားမြင်ခြင်း၊ အသက်ရှင်ပြုမှုခြင်း၊ သေဆုံးခြင်း၊ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း...ဤအရာအားလုံးသည် လောကကြီးကို ကယ်တင်ဖို့ရန် ဘုရားသခင်၏ချစ်ခြင်းနှင့်တန်ခိုးတော်ကိုပြသခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ ယေရှု၏အသက်တာ၊ သူ၏သွန်သင်ခြင်းများ၊ သူဟောကြားသော ဧဝံဂေလိတရားသည် “ဘုရားက သင်၏နာကျင်ခြင်း၊ ဆင်းရဲခြင်း၊ ဒုက္ခများကိုသိသည်။ မည်မျှပင် ဆင်းရဲ၊ ဒုက္ခပင်လယ်ဝေ၍ အပယ်ခံဖြစ်နေသော်လည်း ဘုရားသင့်ကိုချစ်သည်။ သင်၏အပြစ်များကိုနောင်တရလျက်၊ ဘုရားသားတော် ယေရှုကိုယုံကြည်လိုက်ပါ.. ဘုရား၏ကျေးဇူးတော်နှင့် ခွင့်လွှတ်ခြင်းကို သင်အပြည့်အဝနားလည်လာမည်ဖြစ်သည်” ဟူသောသတင်းစကားကို ဖော်ပြနေပါသည်။ (ယောဟန် ၃:၁၆၊ လုကာ ၂၄:၄၇) ယေရှုကိုယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်နှင့်အသစ်သောမိသဟာရပြုခြင်းကို စတင်လိုက်သည်နှင့် မည်သည့်အရာ တစ်ခုမျှ သင့်ကို ဘုရား၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့် ယခုဘဝ၊ နောင်ဘဝအထိ ကင်းကွာစေတော့မည်မဟုတ်ပေ။ (ရောမ ၈:၃၁-၃၉)

ဘုရားသခင်၏သားတော်ကို ယုံကြည်သောသူအပေါင်းတို့သည်၊ ပျက်စီးခြင်းသို့မရောက်၊ ထာဝရ အသက်ကို ရစေခြင်းငှါ၊ ဘုရားသခင်သည် မိမိ၌ တပါးတည်းသောသားတော်ကို စွန့်တော်မူသည်တိုင်အောင် လောကီသား တို့ကို ချစ်တော်မူ၏။ လောကီသားတို့အားအပြစ်စီရင်ခြင်းငှါ၊ ဘုရားသခင်သည်သားတော်ကို ဤလောကသို့ စေလွှတ်တော် မူသည်မဟုတ်။ လောကီသားတို့သည် ကိုယ်တော်အားဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက် မည် အကြောင်း စေလွှတ်တော်မူ၏။ (ယောဟန် ၃:၁၆-၁၇)

ဤသည်မှာ ခရစ်စမတ်၏ အဓိပ္ပာယ်အစစ်အမှန်ပင်ဖြစ်သည်။ တန်ခိုးအာဏာ၊ ဂုဏ်သိက္ခာ၊ ဥစ္စာပစ္စည်း၊ ခမ်းနားထည်ဝါခြင်း၊ ပါတီပွဲကျင်းပခြင်းများမဟုတ်ပေ။ တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုတို့၏ ပွဲတော်မဟုတ်သလို၊ အနောက်နိုင်ငံများတို့၏ပွဲတော်လည်းမဟုတ်ပေ။ ယေရှု၏ အကြောင်းဖြစ်သည်။ ယေရှုပေးခဲ့သော မျှော်လင့် စရာသတင်းစကားဖြစ်၍ မျှော်လင့်ချက်မရှိသောသူ၊ မျှော်လင့်စရာမရှိသောအခြေအနေတွင် အသက်ရှင်နေ ရသောသူတို့အဖို့ သတင်းစကားဖြစ်သည်။

ခရစ်စမတ်အချိန်တွင် ကြီးကျယ်ခမ်းနားစွာ ပွဲလမ်းသဘင်များကို ပြုလုပ်လေ့ရှိကြသည်။ အထူးစားသောက် ပွဲများ၊ လက်ဆောင်ပေးခြင်း၊ လက်ဆောင်ရရှိခြင်း၊ ပျော်ရွှင်ရယ်မောစွာဖြင့် မိသားစုဝင်၊ မိတ်ဆွေများဖြင့် မေတ္တာဝေငှသောအချိန်ဖြစ်သည်။ သို့သော် ခရစ်ယာန်တို့၏ ခရစ်စမတ်ပွဲမှာ ပြဿနာများကိုမေ့လျော့လျက်၊ မျက်မြင်ရသော ဥစ္စာပစ္စည်းများ၊ စားပွဲသောက်ပွဲများအပေါ်၌သာ အာရုံထားခြင်းမျိုးမဟုတ်။ အခြားမည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ ကျွန်ုပ်တို့ထံမှ လူယူမသွားနိုင်သော အဖိုးတန်လက်ဆောင်ကို ယေရှုကပေးခြင်း ကြောင့်ပျော်ရွှင်ရခြင်းဖြစ်သည်။ ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ထာဝရကာလအထိတည်မြဲနေမည့် မေတ္တာ၊ ကျေးဇူးတော်၊ မျှော်လင့်ခြင်းတို့ဖြင့် ဘုရားနှင့်မိသဟာရဖွဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။

ဤအရာများကြောင့် ယေရှုနှင့် ခရစ်စမတ်သည် ကျွန်ုပ်အတွက် အင်မတန်မှ ထူးခြားမွန်မြတ်နေရခြင်းဖြစ် သည်။ သင့်အတွက်လည်း ဤတိုင်းဖြစ်မည်ဟု ကျွန်ုပ်ယုံကြည်ပါသည်။ ဘုရား၏မေတ္တာအပေါ်၌ ယုံကြည် လျက်၊ ယေရှုကိုယုံကြည်ပါက သင်ဤအတိုင်းခံစားရမည်ဖြစ်သည်။

သိက္ခာတော်ရဒေါက်တာ Timothy C. Geoffrion သည်ခရစ်ယာန်အမှုတော်ဆောင်တစ်ဦးဖြစ်၍ ဓမ္မသစ်ကျမ်းဆိုင်ရာ ဧည့်ပါမောက္ခအဖြစ် ရန်ကုန်မြို့တွင် ၂၀၀၇ ခုနှစ်ကတည်းက အစေခံသင်ကြား ပေးနေသူဖြစ်သည်။